

				DL60005185
代码	代码名称	代码功能定义描述	参数值设定范围	DT-02 °C
SP	设定值	停机温度；	-55~99°C / -67~99 °F	2
dF	温差值	设定一个相对于设定值的温差，当探头测量温度≥SP+dF时，压缩机开始运行，当探头测量温度≤SP 时，压缩机停止运行；	0.1~25°C / 1~45°F	3
LL	最小允许设定值	设定允许的设定值的最小值；	-55°C~SP / -67°F~SP	0
UL	最大允许设定值	设定允许的设定值的最大值；	SP~99°C / SP~99°F	8
CA	探头校准	对探头进行误差的校准设定值；	-10~10°C / -17~17 °F	-2
d1	上电输出延时	这个功能可以保证在上电时留一段时间来设定参数，在此时间内任何输出都维持在未通电时的状态；	0~99分钟	2
d2	防频繁启动延时	从压缩机停机到紧接着下一次的开机需要延时的时间，以保护压缩机不出现频繁启动；	0~50分钟	5
Cy	探头故障开机时间	当温度探头失灵时压缩机开机运转时间；	0~99分钟	15
Cn	探头故障停机时间	当温度探头失灵时压缩机停机时间；	0~99分钟	30
CF	温度显示单位	°C=摄氏度；°F=华氏度，提示：当修改了温度单位后，请检查设定值SP以及 dF、LL、UL、AH、AL 等参数，必要时请修改；	°C / °F	°C
rE	分辨率	仅在°C显示状态时可用，dE=当温度在-9.9~9.9°C 之间时有一位小数；in=整数；	dE / in	dE
d3	显示延时	温度上升，温度显示每到要更新1°C或1°F时延时的时间；	0~15分钟	5
d4	融霜时间间隔	设定每两次融霜之间的时间间隔；	0~99小时	6
d5	融霜允许最大时间	设定一个最大的融霜持续时间；为 0 时不融霜；	0~99分钟	20
dt	融霜期间显示	rt= 实际库温；it= 融霜启动前的库温；SP=设定值SP；dF=“dF”融霜字符（英文缩写）	rt / it / SP / dF	it
AH	高温报警	当探头测量温度≥此设定值延时“A1”时间后报警仍存在，则报警激活	AL~99°C / AL~99 °F	15
AL	低温报警	当探头测量温度≤此设定值延时“A1”时间后报警仍存在，则报警激活	-55°C~AH / -67°F~AH	-2
A1	温度报警延时	从检测出报警到输出报警信号间的时间间隔；	0~99分钟	30
A2	上电忽略温度报警时间	在温度控制板上电时检测出温度报警到输出报警信号间的时间间隔；	0~99分钟	99
A3	门控报警	OP=端子断开时报警有效；CL=端子闭合时报警有效；	OP / CL	CL
A4	开门报警延时	从门开报警发生到确认报警间的延时；	0~99分钟	1

Product model					R410SS	F410SS
				DLW part number	DL60005185	DL52101397
				Program number	CX240429433	CX240429434
No.	Code	Code Name	Description	Range	Thermostat mode DT-02°C	Thermostat mode DT-02°C
1	SP	Set point	Cut-out temperature	-55 to 99°C;-67 to 99 °F	2	-20
2	dF	Differential	Differential for set point. Compressor is Cut in when the temperature reaches $\geq$ the set point(SP)+differential (dF). Compressor is Cut out when the temperature reaches $\leq$ the set point(SP).	0.1 to 25°C;1 to 45°F	3	3
3	LL	Minimum set point	Set the minimum value for the set point.	-55°C to SP;-67°F to SP	0	-23
4	UL	Maximum set point	Set the maximum value for the set point.	SP to 99°C;SP to 99°F	8	-18
5	CA	Probe calibration	Allow to adjust possible offset of the probe.	-10 to 10°C;-17 to 17 °F	-2	-2
6	d1	Outputs activation delay at start up	This function is enabled at the initial start up of the instrument and inhibits any output activation for the period of time set in the parameter.	0 to 99min	2	2
7	d2	Anti-short cycle delay	Minimum interval between the compressor stop and the following restart.	0 to 50min	5	5
8	Cy	Compressor ON time with faulty probe	Time during which the compressor is active in case of faulty thermostat probe.	0 to 99min	15	15
9	Cn	Compressor OFF time with faulty probe	Time during which the compressor is OFF in case of faulty thermostat probe.	0 to 99min	30	30
10	CF	Measurement unit	°C =Celsius; °F =Fahrenheit. WARNING: When the measurement unit is changed the SET point SP and the values of the parameters dF,LL,UL,AH,AL etc have to be checked and modified if necessary.	°C;°F	°C	°C
11	rE	Resolution	Only for °C, dE= decimal between -9.9 and 9.9°C; in= integer	dE;in	dE	dE
12	d3	Display delay	When the temperature increases, the display is updated of 1 °C/1°F after this time.	0 to 15min	5	5
13	d4	Interval between defrost cycles	Determines the time interval between two consecutives defrost cycles.	0 to 99hours	6	6
14	d5	Maximum length for defrost	Set the maximum length for defrost, 0 means no defrost	0 to 99min	20	0
15	dt	Display during defrost	rt= real temperature; it= start defrost temperature;SP= set point SP; dF= label dF.	rt;it;SP;dF	it	it
16	AH	Maximum temperature alarm	When this temperature is reached, the alarm is enabled after the "A1" delay time.	AL to 99°C;AL to 99 °F	15	-12
17	AL	Minimum temperature alarm	When this temperature is reached, the alarm is enabled after the "A1" delay time.	-55°C to AH;-67°F to AH	-2	-26
18	A1	Temperature alarm delay	Time interval between the detection of an alarm condition and alarm signalling.	0 to 99min	30	30
19	A2	Exclusion of temperature alarm at startup	Time interval between the detection of the temperature alarm condition after instrument power on and alarm signalling.	0 to 99min	99	99
20	A3	Door open alarm	oP=activated by closing the contact; cL=activated by opening the contact.	oP;cL	CL	CL
21	A4	Door open alarm delay	The delay to activate the door open alarm	0 to 99min	1	1